

Bestyrelsesmøde den 18-11-2021

Tilstede: Simon Kristensen, Carl Peter Krarup, Peter Axelsen, Peter Sørensen, Claudia Werner

Møde var indkaldt af Simon Kristensen.

Dagsorden

1. **Godkendelse referat** fra sidste møde : godkendt
2. **Økonomi:** Carl Peter gennemgik ud fra saldo på driftskonto d.d. Det ser fornuftigt ud, men kassen er i lavvande efter betaling af mastehallen.  
Carl Peter fremlagde regnskabet for byggeri af ny mastehall  
Regnskabet gennemgås på den kommende generalforsamling.
3. **Betalingsanlæg:** Der er afholdt er møder med Beas, Tally Key og Harbas. Tilbud fra alle 3 leverandører er sendt til bestyrelsen og blev drøftet. Bestyrelsen er enige om at brug betalingsanlæg fra TallyKey, der tilbyder en gratis version. Der informeres herom på medlemsmøde
4. **Broreglement:** Simon har deltaget i et møde i Vilsund herom  
Simon informerer: man drøftede bl.a. problemer med tidspunkter på åbning af broen. Såvel Søfarts- som Trafikstyrelsen er positive overfor forslag om åbning hver halve time det meste af sommermånederne (sidst i juni til midt i august) ellers hver time på faste tidspunkter.
5. **Limfjordkredsen:** Simon har deltaget i et møde i Skive herom  
Der er fælles fodslag i flere klubber om, at man fastholder Limfjordkredsen og samarbejder for eks. hjælp med instruktører, fælles kapsejladser for J 70'ere, kurser m..v
6. **møde angående bådhaler og medlemsmøde –** drøftelse af det praktiske herunder tilpasning af ordensreglement for hallerne. Der afholdes møde den 23.11.2021
7. **Ungdom** : Lars Klemme har bedt om et møde, det er lagt fast den 24.11.2021 kl. 20:15
  - a. Der skal drøftes planer med jollehuset
  - b. J 70

For referat

Claudia Werner

Thisted den 20.11.2021